



## **ACTA DE LA REUNIÓ DE L'AAC**

Número: 04/2019

Data: 27 d'abril de 2019

Hora d'inici: 10:30

Hora de finalització: 13:00

Lloc: Edifici de Faber Residency (carretera de Santa Pau, 17800 Olot)

### **Assistents:**

Joan Soler, president

Josep Ribas, secretari

Marta Munuera, tesorera i secretària en funcions

Erola Simon, vocal de Comunicació i Educació

Carla Meinhardt, vocal d'Empresa i Innovació

Francesc Giménez, vocal de Formació

Jaume Munuera, vocal de Treball

Vicenç Conde, vocal d'Estatut Professional

Núria Batllem, vocal d'Atenció a l'Associat

Pilar Campos

S'excusen:

Dolors Visa, vicepresidenta

Mercè Aymerich, vocal de Relacions Institucionals

Vicenç Ruiz, vocal de Recerca

Mònica Sesma, vocal de Difusió

Elisenda Cristià

Maria Funés, personal administratiu de l'AAC

## **1. Aprovació de l'acta anterior**

Aprovació de l'acta 03/2019.



## 2. Estat de comptes

### Pressupost 2019

La Sra. Marta Munuera explica l'estat dels comptes el dia 27 d'abril de 2019:

- Despeses executades: 31.805,07 € de 262.300 €.
- Ingressos rebuts: 92.709,91 € de 262.300 €.

La Sra. Marta Munuera explica que les despeses del Congrés no han estat comptabilitzades perquè encara no les sabem del cert. També informa que ja s'ha abonat la multa que el Ministeri d'Hisenda ens havia posat. Finalment comenta que resten de cobrar quotes de fraccionament i d'altres que encara no s'han fet efectives, com les institucionals.

## 3. Congrés d'Arxivística de Catalunya 2019

### Comitè Organitzador

El Sr. Joan Soler informa que en aquest moment hi ha 230 persones inscrites. Els propers dies s'hi acabaran d'inscriure companys de la Generalitat, com ara del Departament de Cultura, que s'hi inscriuran 35 persones. Gràcies al pacte a què s'ha arribat, 15 d'aquestes seran gratuïtes i 20 de pagament. També falten les persones de les empreses patrocinadores. Amb aquests dos grups, arribarem aproximadament a les 260 o 275 persones. Així doncs, els ingressos per inscripcions arribaran als 35.000 € aproximadament. En el Congrés de Reus es va arribar a 354 persones i a uns 49.000 € en inscripcions. Segons les estimacions que havíem fet, havíem calculat que s'arribaria a 40.000 € i estarem realment vora dels 35.000 €.

A continuació, el Sr. Joan Soler exposa les aportacions en xifres de les institucions al voltant de les quals es mourà el Congrés:

- Ajuntament de Sant Feliu de Guíxols: 25.000 €.
- Diputació de Girona: 15.000 €.
- Generalitat de Catalunya 30.000 €. D'aquesta xifra s'han de comptar els 24.000 € anuals que s'aporten per a l'edició del *Lligall* i per al manteniment del lloc web. Per tant, la quantitat real per al Congrés és de 6.000 €. Aquests es podrien veure augmentats en 5.000 € més que encara s'estan negociant.



El risc d'aquestes dades és no saber quan es cobraran. Tot i que la tresoreria en aquests moments va bé, es podria veure compromesa si hi haguessin retards.

A continuació la Sra. Carla Meinhardt fa una relació dels ingressos per patrocinis:

- Confirmats: 31.000 €.
- Previsió feta: 45.000 €.

Informa que en aquests moments hi ha alguns patrocinis que resten pendents de confirmar. Pel que fa a l'empresa Intgroup, es pensa que es pot arribar a 42.000 €, però, essent realistes, seran segurament uns 33.000 €.

### **Comitè Científic**

La Sra. Marta Munuera explica que el Sr. Vicenç Ruiz ha passat un missatge amb els diversos temes que s'estan treballant. Entre ells destaca:

- Les taules rodones s'han tancat.
- Demana la col·laboració dels membres de la Junta per moderar alguna taula del Congrés.
- Es tracta la gestió de les xarxes socials durant el Congrés. En aquest cas, s'explica que hi haurà una coordinació entre la Sra. Erola Simón i la Sra. Pilar Campos. La Sra. Pilar Campos demana poder projectar els missatges de Twitter en una paret, tal com es va fer en el Congrés de Lleida. El Sr. Joan Soler explica que l'auditori on es farà no ens ho permetrà, per les característiques físiques de l'espai.
- També es diu que la memòria de l'AAC es penjarà al web i que es comunicarà mitjançant *newsletter*.
- Pechacuchas: El Sr. Vicenç Ruiz explica que n'hi ha tres de confirmades, de manera que en manquen entre una i dues, i que, com a màxim, duraran 10 minuts.

A continuació, el Sr. Joan Soler explica que encara es necessita una mica d'impuls per al diumenge al matí amb l'activitat dels arxius al carrer. En aquests moments hi ha confirmades quatre parades.



També explica que totes les propostes dels arxivers de Sant Feliu ja estan preparades. I finalment, que en el Congrés hi haurà un servei de fotografia i vídeo que després podrem difondre a través del web i YouTube.

#### **4. Acord amb els secretaris**

El Sr. Jaume Munuera explica que entre el 8 i el 9 d'abril ha enviat el pla de formació i com ha de ser la convocatòria d'un lloc de treball bàsic per a un arxiver municipal. Manquen les PMF, que es prepararan a partir de les formacions, gràcies al retorn que tindrem.

El Sr. Joan Soler explica que mirarà d'aconseguir un acord definitiu a partir dels dies 8 o 9 de juny.

La Sra. Carla Meinhardt pregunta si aquest acord es podria aprofitar per a altres projectes. El Sr. Jaume Munuera pensa que sí, com el Sr. Joan Soler, que explica que pot servir per a un secretari o en altres llocs. Finalment, intervé la Sra. Marta Munuera, que explica que pot ser un bon exemple de procés de selecció i que és una recomanació interessant.

El Sr. Joan Soler explica que, a part del juny, també es pot presentar el mes de setembre, durant el Congrés de Govern Digital. En aquesta ocasió, també s'hi presentaran els resultats del Model de Maduresa, que s'ha analitzat en el Departament de Transparència de la Generalitat de Catalunya, i potser fins i tot els resultats de l'Ajuntament de Sant Cugat del Vallès.

#### **5. Campanya de socis**

La Sra. Núria Batllem explica a continuació el pressupost de la campanya de captació de socis. En total, mostra un pressupost de 6.135 € + IVA.

La Sra. Batllem explica que l'anàlisi i la valoració que ens ha fet aquesta empresa del web i dels serveis que oferim han estat molt correctes. A continuació, diu que ens proposen fer una campanya per diversos canals per tal de dirigir-nos als socis, els arxivers no socis i altres persones. Una de les accions que proposen és dir als nostres associats que farem un reclutament en cadena per tal que obtinguin un descompte.

Tot seguit, explica que els 6.135 € + IVA només són una part. Faltarien algunes accions per pressupostar, com llogar anuncis en algun mitjà de comunicació. En aquest cas, s'acorda que es demanarà una previsió de les accions que resten per pressupostar. S'acorda també que a la propera reunió assistiran la Sra. Núria Batllem,



el Sr. Joan Soler, la Sra. Pilar Campos i la Sra. Marta Munuera. Aproximadament serà als voltants de la primera setmana de juny.

## 6. Estat de les vocalies

### Comunicació i Difusió

La Sra. Erola Simon explica que la Sra. Elisenda Camps proposa una maquetació de la DaDa amb una barra amb les diferents funcions amb una reconfiguració. L'objectiu és que es puguin veure diverses coses en un sol cop d'ull.

Dins el web, es proposa que se substitueixi la zona de la dreta perquè es puguin veure les notícies de la DaDa. El Sr. Joan Soler creu que és una idea molt bona i s'acorda tirar-la endavant.

En aquest sentit, es pot proposar a les empreses que facin articles per a la DaDa sense que es converteixi en una plataforma per vendre els seus productes. La Sra. Carla Meinhardt explica que en l'apartat del web d'empresa ja podran promocionar els seus productes. Es demanarà a Reactiva que desenvolupi l'apartat d'empresa perquè es pugui dur a terme.

La Sra. Núria Batllem explica que a les xarxes socials com LinkedIn es poden trobar formacions gratuïtes de diversos temes. La Sra. Pilar Campos explica que aquesta plataforma la tenim desenvolupada a nivell personal i mancaria fer el pas al d'empresa. Els grups que hi ha ara no són prou dinàmics.

A continuació, la Sra. Marta Munuera explica que presentaran un producte que han preparat amb la Sra. Pilar Campos.

Finalment, la Sra. Núria Batllem exposa que el desenvolupament d'una xarxa com LinkedIn ens permetria sortir de l'àmbit de l'AAC. La Sra. Pilar Campos explica que és un projecte que hauria d'implicar un gran esforç.

## 7. Precs i preguntes

La Sra. Marta Munuera i la Sra. Pilar Campos expliquen que han presentat un projecte durant la Residència Faber relacionat amb el Model de política de preservació. Expliquen que han preparat un índex del que hauria de ser i la seva planificació. L'objectiu és aconseguir un producte que no sigui gaire teòric i sí molt útil.

Es fa un repàs de les persones que hi poder participar, almenys fins a cinc persones en la fase inicial. La segona part s'obrirà a un procés participatiu. Fins i tot hi podran



participar les administracions públiques perquè esdevingui un producte molt més potent.

Es vol que sigui una guia i no un programari. Aproximadament, el mes de gener se'n farà una redacció i s'estudiarà com se'n fa la difusió.

S'acorda tirar endavant aquest projecte, i les responsables seran la Sra. Marta Munuera i la Sra. Pilar Campos.



### **Moviments de socis**

**Altes: 4**

**Baixes: 0**

**Canvi de condició: 0**

A les 19:10 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

 <p>Josep Ribas El secretari</p>	 <p>Joan Soler El president</p>
--	--